
              Legnica, 11 maja 2022 roku 

ZS.0003.11.2022.I 

 

 

        Pani 

                Karolina Jaczewska – Szymkowiak 

                Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

   W odpowiedzi na Pani interpelacje z dnia 4 maja 2022 roku 

w sprawie ilości zatrudnionych ratowników medycznych i karetek, którymi 

dysponuje Pogotowie Ratunkowe w Legnicy oraz ilości mieszkańców 

Legnicy leczonych obecnie na oddziale onkologicznym Wojewódzkiego 

Szpitala Specjalistycznego w Legnicy (w podziale na osoby dorosłe i dzieci) 

informuję, że Prezydent Miasta Legnicy wystąpił do kompetentnych 

podmiotów, z prośbą o podanie danych o których mowa wyżej. 

   Nadmieniam jednocześnie, ze zobowiązuję się do przekazania 

Pani odpowiedzi na zadane pytania, niezwłocznie po otrzymaniu danych 

z Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w Legnicy oraz Pogotowia 

Ratunkowego w Legnicy. 

 

       Z up. Prezydenta Miasta 

       Krzysztof Duszkiewicz 

       (Zastępca Prezydenta) 
 


